
Zápis ze schůze 04.03.2022 

1) Fotbálek-Železňák neuvedl zatím termín turnaje, měl problém se stavem fotbálku. Po 

argumentech p. Bartoníčka slíbil napsat žákům školy. Parlamentáři mají dát vědět do tříd o 

chystajícím se turnaji. 

2) Městský parlament-Škola navrhla lavičku p. Loudy. V dubnu proběhne hlasování. 

3) Focení- p. Bartoníček má tři návrhy na focení. P. Horák (35 Kč) je sice levnější než p. Ulrich 

(40 Kč), ale nemá v nabídce fotky ve velikosti A4. p. Ulrich je nejspíš náš bývalý fotograf. 

Třetí nabídka Woháka je nejdražší (50 Kč). Ceny jsou uváděny u fotek ve velikosti 15x21. 

4) Ničení školního majetku-p. Bartoníček žádá o neničení majetku např. permanentní fixou. 

Parlamentáři mají apelovat do tříd. 

5) Topení-plyn se zdražil. P. Bartoníček by rád abychom zbytečně nevětrali a neplýtvali.  

6) ČSU-Řeší se sexuální výchova na školách. Nela komunikuje se společnostmi, které dělají 

přednášky. 

7) Zahrada: P. Bartoníček: Za chvíli udeří jaro.“ Bylo by potřeba pomoct se zahradou. Budeme 

dělat letní voliéry. Parlamentáři mají nabídnout spolužákům možnost práce na zahradě. 

8) Uklízení-  

9) Spolupráce s Mendlovou univerzitou – Byla by možnost pozvednout úroveň badatelství 

v přírodovědné sekci u nás na škole. 

10) Aula- p. Bartoníček by rád dělal více přednášek i pro veřejnost v naší aule. Byly by na 

aktuální témata. 

11) Ukrajina – Dojde pravděpodobně k oslovení studentů ohledně výuky češtiny uprchlíků. 
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